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KECSKEMÉT MEGYEI JOGÚ VÁROS 

KÖZGYŰLÉSE 

Városüzemeltetési és Fejlesztési Bizottság 

6000 Kecskemét, Kossuth tér 1. 

___________________________________________________________________________ 

 

3991-18/2022. 

 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése 

Városüzemeltetési és Fejlesztési Bizottság 

2022. december 5-én megtartott üléséről 

 

 

Az ülés helye: Városháza 

 Kecskemét, Kossuth tér 1. 

 

Az ülés időtartama:   13.00 órától –14.15 óráig 

 

Jelen vannak:  Király József elnök 

Sipos László alelnök 

Nemcsik Mátyás bizottsági tag 

Kósa József bizottsági tag 

Bulyovcsity Gabriella bizottsági tag 

Koskár István bizottsági tag 

Marczi Albert bizottsági tag 

 

Távol van:   - 

 

Jelenlévő meghívottak:  A mellékelt jelenléti ív szerint. 

 

Jegyzőkönyvvezető:   Mócza Rita 

 

 

Király József: 

 

Köszönti a megjelenteket. A jelenléti ív alapján megállapítja, hogy a bizottság határozatképes; 

a bizottság 7 tagjából valamennyi tag jelen van.  

 

Az ülést megnyitja, majd javasolja, hogy a 10. sorszámú tájékoztatót ötödikként tárgyalja a 

bizottság. Megkérdezi, kinek van a napirendhez további módosító javaslata? 

 

Megállapítja, hogy több módosító javaslat nem érkezett, ezért megkérdezi, ki ért egyet a 10. 

sorszámú tájékoztató ötödikként történő tárgyalásával? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a módosító javaslatot elfogadta. 
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Ezt követően megkérdezi, ki ért egyet az ülés napirendjével?  

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül elfogadta az ülés napirendjét az alábbi határozattal: 

 

53/2022. (XII. 5.) VFB. számú határozat 

Az ülés napirendje  

 

A Városüzemeltetési és Fejlesztési Bizottság az ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja 

el: 

 

1. Támogatási kérelmekkel kapcsolatos döntés meghozatala 

Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 1. sorszámmal szerepel.) 

(A határozat-tervezet mellékletei terjedelmükre tekintettel kizárólag elektronikusan 

kerülnek  

megküldésre.) 

 

2. Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetése 

Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 2. sorszámmal szerepel.) 

 

3. A nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó 

közszolgáltatás helyi szabályairól szóló 34/2013. (XI.29.) önkormányzati rendelet 

módosítása 

Előterjesztő: Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 

(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 6. sorszámmal szerepel.) 

 

4. Az autóbusszal végzett menetrend szerinti személyszállítási szolgáltatásra 

vonatkozó szerződések módosítása  

Előterjesztő: Dr. Homoki Tamás alpolgármester 

(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 16. sorszámmal szerepel.) 

 

5. Tájékoztatás a menetrend szerinti helyi autóbuszjáratok menetrendjében 2022. 

július 1-től, illetve 2023. március 1-től életbe lépő változásokról (10.) 

Előterjesztő: Dr. Homoki Tamás alpolgármester 

 

6. Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata többségi, illetve kizárólagos 

tulajdonában lévő víziközmű-vagyon 2022. évi bérleti díjának felhasználása 

felhalmozási és működési célú kiadások finanszírozására tárgyú 61/2022.(IV.28.) 

közgyűlési határozat módosítása (5.) 

Előterjesztő: Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 

(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 24. sorszámmal szerepel.) 

 

7. A Településfejlesztési Terv készítésének véleményezési eljárása (6.) 

Előterjesztő: Lejer Zoltán, a Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság 

elnöke 

(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 27. sorszámmal szerepel.) 

(Az előterjesztés mellékletei az alábbi tárhelyen érhetőek el: 

www.kecskemet.hu/uploads/TFT2022dec.zip ) 

http://www.kecskemet.hu/uploads/TFT2022dec.zip
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8. Javaslat Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2023. I. félévi 

munkatervére (7.) 

Előterjesztő: Király József bizottsági elnök 

 

9. A kecskeméti köztemető 2022. évi fejlesztési programjának módosítása (8.) 

Előterjesztő: Falu György Tamás alpolgármester 

 

10. 2022-2023. évi téli üzemeltetési terv véleményezése (9.) 

Előterjesztő: Falu György Tamás alpolgármester 

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Irattár 

* * * 

 

 

Király József: 

 

A munka megkezdése előtt boldog karácsonyt és újévet kíván a jelenlévőknek.  

 

* * * 

 

 

1. NAPIRENDI PONT 

 

Támogatási kérelmekkel kapcsolatos döntés meghozatala 

Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

(A polgármester 8987-58/2022. számú előterjesztése a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 

 

Király József: 

 

Megadja a szót az előterjesztés készítőinek.  

 

Balogh Zoltán, a Fejlesztéspolitikai Iroda vezetője: 

 

Az előterjesztés I. pontja egy KEHOP konstrukció keretében benyújtott támogatási kérelemről 

szól. A projekt az ivóvíz hálózat rekonstrukcióját tartalmazza, valamint az I. sz. vízmű telepen 

az arzénmentesítés hatékonyságának növelését a lakosság jobb ivóvízellátása céljából. 

Tartalmazza továbbá a fejlesztéssel érintett terület távjeladós-mérősítését és a hálózati 

hatékonyság online monitoring rendszerének kiépítését, várhatóan 2023. évben. A támogatási 

kérelem feltétele volt a feltételes közbeszerzési eljárás lefolytatása, így feltételesen meg is 

kötötték a vállalkozási szerződést. Ezt követően a projektre vonatkozó támogatást 

megnyerték, így a vállalkozási szerződés hatályba léphet. Hangsúlyozza, hogy a támogatási 

konstrukcióban 70% és 30 %-os önerő megoszlás van. Ez azt jelenti, hogy Kecskemét 

kivitelezésére vonatkozóan 1 milliárd 167 millió Ft érkezik támogatásként, melyhez a 

városnak 500.236.923 Ft önerőt szükséges biztosítania. Az előterjesztés itt bemutatja azt a 

pénzügyi konstrukciót, amely keretében ez az önerő a jelen gazdasági helyzetben is 

biztosításra kerül.  
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2014. évben Kecskemét, Kerekegyháza, Ballószög és Helvécia települések polgárjogi 

társaságot alkottak annak érdekében, hogy az ISPA közművekre vonatkozó fenntartási 

kötelezettséget biztosítani tudják. Erre vonatkozóan a bérleti díj bevételek a BÁCSVÍZ Zrt-

vel kötött szerződés alapján kerültek elkülönítésre, mint bevételi céltartalék. Ezen a számlán 

jelenleg több, mint 1,126 milliárd Ft van, melyből a Kecskemétre eső rész megközelítőleg 800 

millió Ft. Ebből az összegből szabadítanának fel 500.236 millió Ft-ot, és ivóvíz közmű 

fejlesztést hajtanak végre ebből az önerőből.  

 

Az előterjesztés II. pontja szerint Kecskemét MJV Önkormányzata a Déli Ipari Park 

fejlesztésével összefüggésben közúti beruházások előkészítését valósítja meg 33.036.510 Ft-

os értékben és arra kérik a közgyűlést, hatalmazza fel az önkormányzat vezetését a 

kedvezményezetti kötelezettségek teljesítésére. 

 

A III. pont összefüggésben van az I-II. pontokkal, hiszen a KEHOP projekt megnyerésével 

módosítani szükséges a gördülő fejlesztési tervet is. A későbbre várt és megvalósítandó 

fejlesztéseket ezen projekt keretében 2023-ban el tudják készíteni. Az ISPA közmű 

tekintetében ebből a céltartalékból felszabadítanak egy összeget. A gördülő fejlesztési tervet 

szükséges volt módosítani akként, hogy a rendelkezésre álló fedezet a következő évek 

bevételéből finanszírozásra tud kerülni.  

 

A IV. pont szerint Kecskeméthez hasonlóan Ballószög is ebből a céltartalékból kíván 

felszabadítani 27.592.019 Ft-ot annak érdekében, hogy a településen víziközmű 

beruházásokat tudjanak végrehajtani. Ebben kérik a kecskeméti közgyűlés döntését.  

 

Az előterjesztés V. pontjában a Homokhátság Fejlődéséért Vidékfejlesztési Egyesület 

LEADER HACS tervezési területéhez való tartozás elfogadása történik. Kecskemét 2011-től 

tagja a helyi akciócsoportnak. Ugyanebben az együttműködésben venne részt az 

önkormányzat, és a 2027-ig tartó időszakban támogatási kérelmeket tudnak benyújtani.  

 

Végül elmondja, hogy az esetlegesen felmerülő műszaki kérdésekre a BÁCSVÍZ Zrt. 

meghívott munkatársai adnak választ.  

 

Király József: 

 

Az előterjesztés II. pontjával kapcsolatosan (Mercedes út szélesítése) megkérdezi, hogy 

mekkora összegű projektről van szó, illetve ki fizeti azt? Van-e erről információ? 

 

Balogh Zoltán, a Fejlesztéspolitikai Iroda vezetője: 

 

A támogatás a Belügyminisztérium támogatási rendszerén keresztül érkezik az 

önkormányzathoz és műszaki előkészítési tevékenységeket tartalmaz. Az alapján került 

meghatározásra, hogy jelenleg egy ekkora tervezési munka milyen piaci árakat tükröz, ennek 

megfelelően került rögzítésre a 33 millió Ft-os összeg. Megismétli, hogy ez még csak az 

előkészítés.  

 

Király József: 

 

A bizottság többször tárgyalt támogatásokról, főként a déli iparterületet érintően és egyetértés 

volt abban, hogy amikor fejlesztéseket hajt végre a város, akkor visszakéri az arra szánt 

összeget. Nem érdeke a városnak az, hogy pl. a Mercedes gyár kamionjai jobb körülmények 
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között közlekedjenek a térségben. Véleménye szerint az fizesse meg a költséget, aki számára 

ez a beruházás jobb kiszolgálást eredményez. Egyetért azzal, hogy lehetőséget kell biztosítani 

a vállalkozások számára, de megismétli, hogy fizessék meg a fejlesztéseket. Ez nemcsak az 

útfejlesztésekre vonatkozik, hanem az egyéb közművekre, pl. vízre, gázra is.  

 

Ezt követően megállapítja, hogy az előterjesztéshez több kérdés, hozzászólás nincs, módosító 

javaslat nem hangzott el, ezért megkérdezi, ki ért egyet a határozat-tervezettel? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta: 

 

54/2022. (XII. 5.) VFB. számú határozat 

Támogatási kérelmekkel kapcsolatos döntés meghozatala 

 

 

A Városüzemeltetési és Fejlesztési Bizottság megtárgyalta Szemereyné Pataki Klaudia 

polgármester 8987-58/2022. számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést a közgyűlés számára 

elfogadásra javasolja. 

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Balogh Zoltán, a Fejlesztéspolitikai Iroda vezetője 

9.) Mile Tamás, a Projektkoordinációs Osztály vezetője 

10.) Irattár 

 

* * * 

 

 

2. NAPIRENDI PONT 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetése 

Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

(A 26.075-1/2022. számú előterjesztése a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 

 

Király József: 

 

Az előterjesztés kapcsán a szakbizottságnak azt kell vizsgálnia, hogy a hozzá tartozó területek 

megfelelően lesznek-e finanszírozva. A 2023. évi előirányzat a városüzemeltetetés 

kommunális feladataira a 2022. évi kiadásoknál mintegy 320 millió Ft-tal többet mutat a 

tervezetben. Jól látható, hogy a tavalyi szintű ellentételezés nem biztos, hogy megfelelő 

összegű lesz a finanszírozásra. Ugyanakkor látható az is, hogy az utak, járdák karbantartására, 

városüzemeltetésre bármekkora összeg elkölthető lenne.  

 

Nemcsik Mátyás: 

 

Megköszöni az előterjesztés készítőinek a jól értelmezhető és könnyen áttekinthető 

költségvetést. Meglátása szerint olyan gazdasági időszakot élnek manapság az emberek, 
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amely gondos költségvetési tervezést igényel. Így pl. a következő időszak fejlesztései, de az 

önként vállalt feladatok tekintetében is. Véleménye szerint a költségvetés-tervezet 

mértéktartó, továbbá felelősségteljesen került összeállításra.  

 

Király József: 

 

Érintik az országos elvonások többek között Kecskemétet is, hiszen jó gazdasági pozícióba 

került. Ez az összeg hiányzik a költségvetésből és ez nehezen pótolható.  

Egyetért azzal, hogy az anyag jól és logikusan került összeállításra.  

 

Marczi Albert: 

 

Megkérdezi, hogy kötelező önkormányzati feladat-e az egyházak pénzbeli támogatása? 35 

millió Ft szerepel ilyen célra a költségvetésben. Ez nem állami feladat?  

 

Varga Miklós, a Gazdálkodási és Intézményüzemeltetési Iroda vezetője: 

 

Erre a célra a költségvetési rendelettervezet 31 millió Ft-ot tartalmaz. Ezen egyházak 

támogatása alapvetően állami feladat, de bizonyos fejlesztésekre és egyéb, a várossal közösen 

megalkotott programokra az önkormányzat is támogatást nyújt. Az egyházak kérelmeket 

fognak benyújtani és a bizottságok együttes ülésen fognak dönteni a keretösszeg 

felhasználásáról.  

 

Király József: 

 

Ez az összeg hosszabb ideje 30 millió Ft volt, most 1 millió Ft-tal került megemelésre.  

 

Kósa József: 

 

Megkérdezi, hogy a zöldfelület és a csapadékvíz kezelése hogyan történik? Milyen mértékben 

történik a továbbiakban a locsolás, növények gondozása, erdősítés? Az előterjesztés 

készítőinek van-e rálátása arra, hogy tudják-e tartani a tavalyi szintet a felsoroltak 

tekintetében? Letséges-e fejleszteni?  

 

Király József: 

 

A Kecskeméti Városüzemeltetési Nonprofit Kft. részletes feladattervét a jelen bizottság fogja 

a későbbiekben elfogadni.  

 

Varga Miklós, a Gazdálkodási és Intézményüzemeltetési Iroda vezetője: 

 

Az előző költségvetés-módosításnál a rendkívüli közgyűlés már tárgyalta ezt. A 

parkfenntartásra továbbra is 50 millió Ft-tal többet biztosított a tárgyévben a költségvetés, 

amely a következő évben is biztosítva lesz, tehát van plusz finanszírozás.  

 

Király József: 

 

Ezt követően megállapítja, hogy az előterjesztéshez több kérdés, hozzászólás nincs, módosító 

javaslat nem hangzott el, ezért megkérdezi, ki ért egyet a határozat-tervezettel? 
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Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 4 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 

3 tartózkodással a következő határozatot hozta: 

 

55/2022. (XII. 5.) VFB. számú határozat 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetése 

 

 

A Városüzemeltetési és Fejlesztési Bizottság megtárgyalta Szemereyné Pataki Klaudia 

polgármester 26.075-1/2022. számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést a közgyűlés számára 

elfogadásra javasolja. 

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Varga Miklós, a Gazdálkodási és Intézményüzemeltetési Iroda vezetője 

9.) Dorcsák Annamária, a Költségvetési és Intézményüzemeltetési Osztály vezetője 

10.) Irattár 

 

* * * 

 

 

 

3. NAPIRENDI PONT 

 

A nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó 

közszolgáltatás helyi szabályairól szóló 34/2013. (XI. 29.) önkormányzati rendelet 

módosítása 

Előterjesztő: Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 

(Az alpolgármester 24.954-3/2022. számú előterjesztése a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 

 

Király József: 

 

Az előterjesztésből látható, hogy az ISPA után is sokan kimaradtak a szennyvízhálózatból és 

nem tudták annak során megvalósítaniuk ezt. A szennyvíz elszállítása így jó ideje nincs 

rendezve, mint ahogyan 2014. óta az alapdíj sem. Megjegyzi, miért ilyenkor emelik meg 

ezeket a tételeket, amikor nehéz helyzetben van mindenki? 

A díjszabás mértéke maximalizálva van, a vízmű eszerint határozta meg a díjakat. Az 

energiaárak pedig mind a kezelőnél, mind pedig a szállításnál megjelennek.  

 

Ezt követően megállapítja, hogy az előterjesztéshez több kérdés, hozzászólás nincs, módosító 

javaslat nem hangzott el, ezért megkérdezi, ki ért egyet a határozat-tervezettel? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 

2 tartózkodással a következő határozatot hozta: 
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56/2022. (XII. 5.) VFB. számú határozat 

A nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó 

közszolgáltatás helyi szabályairól szóló 34/2013. (XI. 29.) önkormányzati rendelet 

módosítása 

 

 

A Városüzemeltetési és Fejlesztési Bizottság megtárgyalta dr. Sztachó-Pekáry István 

alpolgármester 24.954-3/2022. számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést a közgyűlés számára 

elfogadásra javasolja. 

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Dr. Gajdácsi Zoltán, a Mérnöki Iroda vezetője 

9.) Dr. Orbán Csaba, a Közszolgáltatásszervezési és Környezetvédelmi Osztály vezetője 

10.) Irattár 

 

* * * 

 

 

4. NAPIRENDI PONT 

 

Az autóbusszal végzett menetrend szerinti személyszállítási közszolgáltatásra vonatkozó 

szerződések módosításának jóváhagyása 

Előterjesztő: Dr. Homoki Tamás alpolgármester 

(Az alpolgármester 25.011-2/2022. számú előterjesztése a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 

 

Dr. Homoki Tamás alpolgármester: 

 

Röviden ismerteti az előterjesztést. Az elmúlt közgyűlésen módosításra került a város 

parkolási rendje, melyben főleg a nagykörúton belüli terület vonatkozásában voltak olyan, 

szabályozást elősegítő lépések - némi szigorítással is -, amelyek célja az volt, hogy elsősorban 

a belvárost, de teljes egészében a nagykörúton belüli területet valamilyen módon a 

személygépkocsi forgalomtól kezdjék el tehermentesíteni. Ennek akkor van értelme, ha 

ugyanakkor a közösségi közlekedést igyekeznek vonzóbbá tenni.  

 

Éppen ezért 2023. január 1-jétől javaslat született arra, hogy az egyébként 2013. óta 

változatlan tarifarendszerbe belenyúljanak. Ez a változás a szakmai álláspont szerint olyan, 

ami versenyképessé tudja tenni a közösségi közlekedést a személyautó közlekedéssel 

szemben. Bizonyos termékek tekintetében kerekítési jellegű, minimális árkorrekció van 

felfelé. Ez elsősorban a nem gyakori vásárlóknak a fedélzeten történő vásárlása, az önálló 

menetjegy vásárlás kapcsán jelentkezik. Ugyanakkor, mivel szeretnék elérni azt, hogy minél 

nagyobb tömegek használják a közösségi közlekedést.  

 

A bérletek tekintetében markáns csökkenéssel számolnak. Kiemeli azt a fiatalkorú réteget, 

akit rá lehet még bírni, hogy használja a kecskeméti közösségi tömegközlekedést. Számukra 

mind a havi, mind a 3 havi bérleteket egy komoly árcsökkentéssel igyekeznek vonzóvá tenni.  
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Előterjesztőként úgy gondolja, hogy az 1 hónapos tanulóbérlet esetén 1.000 Ft-os a jegy, de 

ha valaki 3 hónapra vásárolja meg a bérletet, akkor már csak 900 Ft-ba kerül havonta. Ez az ár 

és az, hogy korszerű buszok közlekednek, vonzóvá tudják tenni a fiatalok számára a 

közösségi közlekedést. Azt várják ettől, hogy minél több fiatal fogja használni és ha ez így 

lesz, akkor kevesebb szülő fogja ezeket a fiatalokat a belvárosi iskolákba szállítani. Ezáltal 

plusz személygépkocsi tehercsökkenés várható és egy-két új díjtermék bevezetésére is sor 

kerül. 

 

Végül elmondja, hogy számításokat végeztek arra vonatkozóan, hogy amennyiben az új 

tarifarendszerrel történő közlekedést a közgyűlés megszavazza, akkor nagyjából hogyan 

fognak alakulni a bevételek. Amennyiben a jelenlegiek maradnak felhasználói részről a 

bérletek számárban, illetve ugyanannyi menetjegyet vásárló lesz, akkor ez 2,5 %-os bevétel-

növekedést fog hozni. De nem ez a cél, hanem amennyiben bár olcsóbbak a bérletek, de több 

kerül eladásra, akkor ez a bevétel növelni tudja, optimális esetben akár 6-8 %-kal is a 

bevételeket. Mindenki által ismert, hogy az üzemanyag árak is drasztikus változáson mennek 

keresztül. Az önkormányzatnak nagy valószínűséggel az ellentételezési díjterhe nem fog 

változni. Ugyanakkor a közösségi közlekedés egy olyan szolgáltatása a városnak, amellyel 

élhetőbbé tehető.  

 

Király József: 

 

Megállapítja, hogy az előterjesztéshez kérdés, hozzászólás nincs, módosító javaslat nem 

hangzott el, ezért megkérdezi, ki ért egyet a határozat-tervezettel? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 4 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 

3 tartózkodással a következő határozatot hozta: 

 

57/2022. (XII. 5.) VFB. számú határozat 

Az autóbusszal végzett menetrend szerinti személyszállítási közszolgáltatásra vonatkozó 

szerződések módosításának jóváhagyása 

 

 

A Városüzemeltetési és Fejlesztési Bizottság megtárgyalta dr. Homoki Tamás alpolgármester 

25.011-2/2022. számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést a közgyűlés számára 

elfogadásra javasolja. 

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Dr. Gajdácsi Zoltán, a Mérnöki Iroda vezetője 

9.) Dr. Orbán Csaba, a Közszolgáltatásszervezési és Környezetvédelmi Osztály vezetője 

10.) Irattár 

 

* * * 
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5. NAPIRENDI PONT 

 

Tájékoztatás a menetrend szerinti helyi autóbuszjáratok menetrendjében 2022. július 1-

től, illetve 2023. március 1-től életbe lépő változásokról (10.) 

Előterjesztő: Dr. Homoki Tamás alpolgármester 

(Az alpolgármester 25.011-4/2022. számú tájékoztatója a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 

 

Hári Ernő, a Kecskeméti Közlekedési Központ Kft. igazgatója: 

 

Tájékoztatásul elmondja, korábban is felmerült már, hogy próbáljanak segíteni főként az 

általános iskolai tanulók szülei számára azzal, hogy növeljék a különböző tanintézményeknek 

az átszállásmentes kapcsolatait. Erre tekintettel szeptember 1-jétől meglépték egy iskolai 

tömb kiszolgálását, amely áll a Béke téri Általános Iskolából, a Kodály Iskolából, a Katona 

József Gimnáziumból áll. Előzetesen egyeztettek az érintett tantestületekkel, 

intézményvezetőkkel annak érdekében, hogy mit lehet tenni a szolgáltatás tekintetében. A 

visszajelzések jók voltak és elmondható, hogy az érintettek (akiknek nem volt közvetlen 

kapcsolatuk az intézménnyel az autóbusz-hálózaton, csak esetleg átszállással) több mint fele 

úgy jelzett vissza, hogy érdekli a lehetőség és gyermeke szívesen igénybe venné ezt. Voltak 

olyanok, akik több gyermeket nevelnek, vagy a gyermek iskolába vitelén túl nincs más dolguk 

a városban, ezért üdvözölték a lehetőséget. A továbbiakban kiegészítették a szolgáltatást a 

Hunyadivárosban a Corvin Mátyás Általános Iskola kiszolgálásával is. A Corvin Mátyás 

Általános Iskola és a Katonatelepi Általános Iskola kapcsolatát tették elérhetővé azzal, 

bekanyarodik a Hunyadivárosba reggel a dedikált, 1 db autóbuszjárat, délután pedig szintén 

az oktatási intézménnyel egyeztetve 2 járat. Így a gyerekek az iskolánál tudnak felszállni. 

 

Általánosságban elmondható, hogy ez a lehetőség kiemelten jó projekt lett a Kadafalvi 

Általános Iskola és a Vásárhelyi Pál Általános Iskola közötti kapcsolat esetében, ahol a 

gyermekek már önállóan utaznak.   

 

Látható, hogy minden más kialakított kapcsolatnál a reggeli időszak a hangsúlyos. Reggel 

valóban használják a gyerekek bérlettel a járatokat, viszont a délutáni órákban csekélyebb az 

igénybevétel két kivétellel: a Corvin Mátyás Általános Iskola és a Katonatelepi Általános 

Iskola, valamint a Vásárhelyi Pál Általános Iskola és Kadafalva között. Nyilván utóbbinál az 

eltérő órarend miatt változó számban jelennek meg a gyerekek délután, de itt délután is 

jelentős a forgalom, ezért ezeket a viszonylatokat hosszú távon is fenntarthatónak ítélik.  

 

Kiemeli, hogy a Vacsi köz, Vacsi hegy és környéke, valamint a Kodály Iskola viszonylata, 

illetve a Katona József Gimnázium és a Béke téri Általános Iskola viszonylata is életszerű, 

ezért ezt is meg kívánják a továbbiakban tartani. A többi, jelenleg még menetrendben lévő 

autóbuszjáratot megszüntetésre javasolják (erről a jövő hét folyamán kapnak tájékoztatást az 

intézmények), mert nem feltétlenül szeretnék a téli időszak után ezeket üzemeltetni. Ennek az 

az oka, hogy 0-3 fő közötti elszórt igények jelentkeznek ezeknél a plusz járatoknál.  

 

A 350-es járatnál - amelynek a hetényegyházi vasútvonal kiszolgálása volt az alapvető célja – 

bővítették az útvonal-hálózatot. A Bányai Júlia Gimnáziumot, a Széchenyi István Vendéglátó 

Iskolát, a Bolyai János Gimnáziumot, a Szent-Györgyi Albert Egészségügyi Szakközépiskolát 

érintette. Miután a Küküllő utcán átközlekedik a járat, így a Béke Általános Iskolát és a 

Kodály Iskolát is tudja érinteni és így érkezik vissza a máriavárosi vasútállomásra. Ezzel egy 
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masszív és növekvő létszámú kapcsolat jött létre az iskolai tömb és a Széchenyiváros között. 

A 350-es járat ezen útvonalát mindenképpen megtartásra javasolják.  

 

A 2023. január 1-től bekövetkező változások kapcsán elmondja, hogy Katonatelep részéről 

folyamatosan jöttek olyan megkeresések, amelyek a hétvégék javításáról szólnak a 

vasútállomással való kapcsolat tekintetében, főként Budapest irányába. Emiatt egy részletes 

felmérést végeztek. A hétvégén a 23-as járat a Hunyadivárost is érinti 23/A jelzéssel. Ezzel 

került valamikor kiváltásra a 18-as járat hétvégi forgalma. Most az látható, hogy a kora 

reggeli és a 17-18 óra utáni időszakban hunyadivárosi érdemi utazási igény nem merül fel, 

ezért ezeknél a járatoknál javasolják azt, hogy 23-as járatként közlekedjenek a hétvégén a 

buszok. Ezzel a Budapest felé vezető iránynak a vasúti kiszolgálását érdemben tudják majd 

növelni a katonatelepiek számára. A 150-es vasútvonal felújítása miatt a teljes teherforgalom 

is átterelődött sajnos ide (Budapest-Kelebia). Próbálják megtervezni a buszok menetrendjét 

úgy, hogy a Ceglédi úti átjáróba ne kelljen beállniuk egyik irányban sem, viszont jelentősen 

megnövekedett mind a menetrend szerinti, mind pedig a menetrenden kívüli teherforgalom 

miatt a Ceglédi úti vasúti átjáró forgalma is. Ez a mindennapokban bárki számára 

tapasztalható, mert a várakozási idő jelentősen megnövekedett.  

 

Marczi Albert: 

 

Nyilvánvaló, hogy azon városrészeket kell figyelembe venni, amelyek az előterjesztésben is 

szerepelnek. Véleménye szerint a 80 %-os kenyéráremelés mellett ez a 20 %-os emelés 

többnek tűnik, miközben megjegyzésre kerül az előterjesztésben, hogy ez utazásonként csak 

50-60 Ft-ot jelent.  

 

Király József: 

 

Felhívja a képviselő figyelmét arra, hogy hozzászólása az előző napirend tárgyát képezi.  

 

Marczi Albert: 

 

Visszavonja hozzászólását.  

 

Király József: 

 

Megállapítja, hogy a tájékoztatóhoz több kérdés, hozzászólás nincs, módosító javaslat nem 

hangzott el, ezért megkérdezi, ki ért egyet a határozat-tervezettel? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 

1 tartózkodással a következő határozatot hozta: 

 

58/2022. (XII. 5.) VFB. számú határozat 

Tájékoztatás a menetrend szerinti helyi autóbuszjáratok menetrendjében 2022. július 1-

től, illetve 2023. március 1-től életbe lépő változásokról 

 

 

A Városüzemeltetési és Fejlesztési Bizottság megtárgyalta dr. Homoki Tamás alpolgármester 

25.011-4/2022. számú tájékoztatóját, és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a fenti tárgyban készült tájékoztatót tudomásul veszi. 
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A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Dr. Gajdácsi Zoltán, a Mérnöki Iroda vezetője 

9.) Dr. Orbán Csaba, a Közszolgáltatásszervezési és Környezetvédelmi Osztály vezetője 

10.) Irattár 

 

* * * 

 

 

6. NAPIRENDI PONT 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata többségi, illetve kizárólagos 

tulajdonában lévő víziközmű-vagyon 2022. évi bérleti díjának felhasználása felhalmozási 

és működési célú kiadások finanszírozására tárgyú 61/2022. (IV. 28.) közgyűlési 

határozat módosítása (5.) 

Előterjesztő: Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 

(Az alpolgármester 10.777-5/2022. számú tájékoztatója a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 

 

Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester: 

 

Röviden ismerteti az előterjesztést arra vonatkozóan, hogy a 2022. évi bérleti díj felhasználása 

felhalmozási és működési célú kiadások finanszírozása tárgyú 61/2022. (IV. 28.) határozatban 

meghatározott feladatok milyen módosított tartalommal valósulnak meg.  

 

Király József: 

 

Megállapítja, hogy az előterjesztéshez kérdés, hozzászólás nincs, módosító javaslat nem 

hangzott el, ezért megkérdezi, ki ért egyet a határozat-tervezettel? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta: 

 

59/2022. (XII. 5.) VFB. számú határozat 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata többségi, illetve kizárólagos 

tulajdonában lévő víziközmű-vagyon 2022. évi bérleti díjának felhasználása felhalmozási 

és működési célú kiadások finanszírozására tárgyú 61/2022.(IV. 28.) közgyűlési 

határozat módosítása 

 

 

A Városüzemeltetési és Fejlesztési Bizottság megtárgyalta dr. Sztachó-Pekáry István 

alpolgármester 10.777-5/2022. számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést a közgyűlés számára 

elfogadásra javasolja. 
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A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Dr. Gajdácsi Zoltán, a Mérnöki Iroda vezetője 

9.) Horváth András, a Közterületfenntartási és Beruházási Osztály vezetője 

10.) Irattár 

 

* * * 

 

 

7. NAPIRENDI PONT 

 

A Településfejlesztési Terv készítésének véleményezési eljárása (6.) 

Előterjesztő: Lejer Zoltán bizottsági elnök 

(Az 579-59/2022. számú előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 

 

Király József: 

 

Korábban elindították a településfejlesztési tervet, melynek kapcsán az észrevételek 

összegzésre kerültek. Kéri az előterjesztés készítőit az anyag ismertetésére. Megkérdezi, van-e 

a vélemények között olyan, amely megfontolásra javasolt, vagy amire fel kell hívni a 

figyelmet?  

 

Borbélyné Balogh Katalin, a Várostervezési Osztály vezetője: 

 

A közgyűlés és valamennyi bizottság a nyár folyamán ismerte meg a véleményezési anyagot. 

Ezt követően minden szakigazgatási szervhez elküldték a csomagot, illetve a város honlapján 

is nyilvánosságra hozták azt. Emellett a rendelet értelmében a partnerek felé is eljuttatták a 

dokumentumokat. Jellemzően a szakigazgatási szervek tettek szakmai észrevételeket, de 

lényegi jelzés nem érkezett. Az állami főépítész szakmai észrevétele volt, ami miatt jelzést 

tettek az előterjesztésben arra, hogy a munka még nincs kész. Párhuzamosan készítik a 

településrendezési terv felülvizsgálatát is, ezért azok visszahatnak erre a dokumentumra. 

Amikor a településrendezési terv is bemutatásra kerül, akkor vizsgálják meg, hogy kell-e 

korrigálni a fejlesztési tervet, majd párhuzamosan, egymásra épülve tervezik a jövő év végén 

a végső jóváhagyásokat a testület elé hozni. A jogszabályok betartása folyamatos. 

 

Király József: 

 

Véleménye szerint az előző tárgyalások során fontos lett volna nem elmenni amellett, hogy az 

állami főépítész felhívta bizonyos esetekre a figyelmet. A jövőre nézve kéri az irodától, hogy 

ezekre a jelzésekre külön hívják fel a szakbizottságok figyelmét. Nemleges válasz esetén, 

vagy módosításkor mindenképpen legyen szóbeli figyelmeztetés.  

 

Ezt követően megállapítja, hogy az több előterjesztéshez kérdés, hozzászólás nincs, módosító 

javaslat nem hangzott el, ezért megkérdezi, ki ért egyet a határozat-tervezettel? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta: 
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60/2022. (XII. 5.) VFB. számú határozat 

A Településfejlesztési Terv készítésének véleményezési eljárása 

 

 

A Városüzemeltetési és Fejlesztési Bizottság megtárgyalta Lejer Zoltán elnök 579-59/2022. 

számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést a közgyűlés számára 

elfogadásra javasolja. 

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Dr. Gajdácsi Zoltán, a Mérnöki Iroda vezetője 

9.) Borbélyné Balogh Katalin, a Várostervezési Osztály vezetője 

10.) Irattár 

 

* * * 

 

 

8. NAPIRENDI PONT 

 

Javaslat Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2023. I. félévi munkatervére (7.) 

Előterjesztő: Király József bizottsági elnök 

(A 14.826-3/2022. számú előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 

 

Király József: 

 

Megállapítja, hogy az előterjesztéshez kérdés, hozzászólás nincs, módosító javaslat nem 

hangzott el, ezért megkérdezi, ki ért egyet azzal, hogy a bizottság a munkatervet nem kívánja 

kiegészíteni? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta: 

 

61/2022. (XII. 5.) VFB. számú határozat 

Javaslat Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2023. I. félévi munkatervére  

 

 

A Városüzemeltetési és Fejlesztési Bizottság megtárgyalta Király József elnök 14.826-3/2022. 

számú, fenti tárgyban készült előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

A Városüzemeltetési és Fejlesztési Bizottság a közgyűlés 2023. I. félévi munkatervére tett, a 

határozat mellékletében szereplő javaslatokat nem kívánja kiegészíteni. 

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Dr. Patay Balázs, a Szervezési és Jogi Iroda vezetője 

9.) Dr. Orbánné Veres Ildikó, a Szervezési Osztály vezetője 

10.) Irattár 
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A 61./2022. (XII. 5.) VFB határozat melléklete 

 

1.) Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kecskemét Megyei Jogú 

Város Önkormányzatának 2022. évi költségvetéséről szóló 36/2021. (XII.16.) önkormányzati 

rendelete módosítása 

Előterjesztő:  Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:  Jogi és Ügyrendi Bizottság, 

  Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság 

 

2.) Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi költségvetésének végrehajtása 

és a 2022. évi maradvány jóváhagyása (ZÁRSZÁMADÁS) 

Előterjesztő:  Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:  Jogi és Ügyrendi Bizottság, 

  Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság 

 

3.) Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetésének módosítása 

Előterjesztő:  Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:  Jogi és Ügyrendi Bizottság, 

  Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság 

 

4.) A Településszerkezeti Terv és a Helyi Építési Szabályzat módosítása 

Előterjesztő:     Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság 

Előzetesen véleményezi:   Jogi és Ügyrendi Bizottság 

 

5.) Támogatási kérelmekkel kapcsolatos döntések meghozatala 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:  Városüzemeltetési és Fejlesztési Bizottság, 

      Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság 

6.) Alapítványi forrás átadásáról szóló döntések meghozatala 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:   Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság 

 

7.) Éves belső ellenőrzési jelentés és összefoglaló éves belső ellenőrzési jelentés 2022. évről 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

 

8.) Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2023. II. félévi munkaterve 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

 

9.) Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 2023. évi szabadsága ütemezésének jóváhagyása 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

 

10.) Döntés az indítandó óvodai csoportok számának és a maximális csoportlétszám 

túllépésének engedélyezéséről a 2023/2024. nevelési évre 

Előterjesztő:     Engert Jakabné alpolgármester 

Előzetesen véleményezi:  Esélyteremtési Bizottság 

 

11.) Óvodai feladat-ellátási helyekkel kapcsolatos döntések meghozatala 

Előterjesztő:     Engert Jakabné alpolgármester 

Előzetesen véleményezi:  Esélyteremtési Bizottság 
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12.) Közreműködői megállapodások megkötése a Ciróka Bábszínházzal, valamint a 

Kecskeméti Katona József Nemzeti Színházzal 

Előterjesztő:     Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 

Előzetesen véleményezi:   Értékmegőrzési Bizottság, 

Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság 

 

13.) KIK-FOR Ingatlankezelő és Forgalmazó Kft. 2022. évi vagyonkezelési beszámolójának 

elfogadása 

Előterjesztő:     Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 

Előzetesen véleményezi:   Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság 

 

14.) Döntés a 2023. évi Európai Mobilitási Hét programsorozatról 

Előterjesztő:     Gaál József alpolgármester 

Előzetesen véleményezi:   Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság 

 

15.) Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának közreműködése a 

„Környezetvédelem Jeles Napjai 2023.” rendezvénysorozatban 

Előterjesztő:     Gaál József alpolgármester 

Előzetesen véleményezi:   Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság 

 

16.) Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Szociális Szolgáltatásszervezési 

Koncepciójának felülvizsgálata 

Előterjesztő:     Esélyteremtési Bizottság 

Előzetesen véleményezi:   Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság 

 

17.) Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Helyi Esélyegyenlőségi Programja 

Előterjesztő:     Esélyteremtési Bizottság 

Előzetesen véleményezi:   Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság 

 

 

18.) Értékelés Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi gyermekjóléti és 

gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról 

Előterjesztő:     Esélyteremtési Bizottság 

 

19.) Településrendezési eszközök módosítása véleményezési eljárásának lezárása 

Előterjesztő:    Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság 

 

20.) Az új településrendezési terv véleményezési eljárásának megkezdése 

Előterjesztő:     Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság 

 

21.) Településfejlesztési terv véleményezési eljárás lezárása  

Előterjesztő:     Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság 

Előzetesen véleményezi:                   Esélyteremtési Bizottság, 

Értékmegőrzési Bizottság, 

Jogi és Ügyrendi Bizottság, 

Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság, 

     Városüzemeltetési és Fejlesztési Bizottság 
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22.) Telekhasznosításhoz és belterületbe vonáshoz kapcsolódó döntések, településrendezési 

szerződések  

Előterjesztő:    Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság 

 

23.) Javaslat a Kecskemét Város Díszpolgára kitüntető cím adományozására 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Javaslatot tehetnek:   Esélyteremtési Bizottság, 

Értékmegőrzési Bizottság, 

Jogi és Ügyrendi Bizottság, 

Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság, 

Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság, 

     Városüzemeltetési és Fejlesztési Bizottság 

 

24.) Javaslat a Katona József-díj adományozására 

Előterjesztő:     Értékmegőrzési Bizottság 

 

25.) Javaslat a Kodály Zoltán-díj adományozására 

Előterjesztő:     Értékmegőrzési Bizottság 

 

26.) Javaslat a Bozsó János-díj adományozására 

Előterjesztő:     Értékmegőrzési Bizottság 

 

27.) Javaslat a Kecskemét Közművelődéséért Díj adományozására 

Előterjesztő:  Értékmegőrzési Bizottság 

 

28.) Javaslat a Kecskemét Sportjáért Díj adományozására 

Előterjesztő:     Értékmegőrzési Bizottság 

 

29.) Javaslat az Év Kecskeméti Civil Szervezete díj adományozására 

Előterjesztő:     Értékmegőrzési Bizottság 

 

30.) Javaslat a Kecskemét Szociális Ügyéért Díj adományozására 

Előterjesztő:     Esélyteremtési Bizottság 

 

 

31.) Javaslat a Kecskemét Városért Egészségügyi Díj adományozására 

Előterjesztő:     Esélyteremtési Bizottság 

 

32.) Javaslat a Kecskemét Városért Oktatási Díj adományozására 

Előterjesztő:  Esélyteremtési Bizottság 

 

33.) Javaslat a Kecskemét Ifjúságáért Díj adományozására 

Előterjesztő:     Esélyteremtési Bizottság 

 

34.) Javaslat az Ifjúság a Közösségért Díj adományozására 

Előterjesztő:     Esélyteremtési Bizottság 

 

35.) Javaslat a Kada Elek-díj adományozására 

Előterjesztő:     Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság 
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36.) Javaslat a Kecskemét Város Környezetvédelméért Díj adományozására 

Előterjesztő:  Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság 

 

37.) Javaslat a Mészöly Gyula-díj adományozására 

Előterjesztő:  Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság 

 

38.) Javaslat a Kecskemét Felsőoktatásáért és Tudományos Életéért Díj adományozására 

Előterjesztő:  Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság 

 

39.) Javaslat a Kecskemét Gazdasági Fejlődéséért Díj adományozására 

Előterjesztő:    Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság 

 

40.) Javaslat az Év Kecskeméti Mestere Díj adományozására 

Előterjesztő:  Városüzemeltetési és Fejlesztési Bizottság 

 

41.) Javaslat az Év Kecskeméti Rendőre elismerő cím adományozására 

Előterjesztő:  Jogi és Ügyrendi Bizottság 

 

42.) Javaslat az Év Kecskeméti Tűzoltója elismerő cím adományozására 

Előterjesztő:  Jogi és Ügyrendi Bizottság 

 

43.) Javaslat az Év Kecskeméti Polgárőre elismerő cím adományozására 

Előterjesztő:     Jogi és Ügyrendi Bizottság 

 

44.) Javaslat az Év Kecskeméti Városrendésze elismerő cím adományozására 

Előterjesztő:     Jogi és Ügyrendi Bizottság 

 

45.) Javaslat az Év Kecskeméti Köztisztviselője elismerő cím adományozására 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

 

46.) Beszámoló a 2022. IV. negyedévi önkormányzattal kapcsolatos perekről, ítéletekről  

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

 

47.) Beszámoló a 2023. I. negyedévi önkormányzattal kapcsolatos perekről, ítéletekről 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

 

48.) Beszámoló a 2022. II. félévben lejárt határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

 

49.) Beszámoló a Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata által, illetve 

közreműködésével létrehozott közalapítványok, alapítványok 2022. évi működéséről 

Előterjesztő:     Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 

Előzetesen véleményezi:   Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság 

 

50.) Beszámoló a Duna-Tisza közi Hulladékgazdálkodási és Környezetvédelmi 

Önkormányzati Társulás 2022. évi működéséről 

Előterjesztő:    Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 
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51.) Beszámoló a 2022. évi Európai Mobilitási Hét rendezvénysorozatról 

Előterjesztő:     Gaál József alpolgármester 

Előzetesen véleményezi:   Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság 

 

52.) Beszámoló a Kecskeméti Rendőrkapitányság 2022. évi tevékenységéről 

Előterjesztő:    Kerti István rendőr alezredes, városi rendőrkapitány 

Előzetesen véleményezi:  Jogi és Ügyrendi Bizottság 

 

53.) Beszámoló a Bács-Kiskun Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Kecskeméti 

Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2022. évi tevékenységéről 

Előterjesztő:  Szőke Kálmán tűzoltó alezredes, a Bács-Kiskun Megyei 

Katasztrófavédelmi Igazgatóság Kecskeméti Hivatásos 

Tűzoltóparancsnokság parancsnoka 

Előzetesen véleményezi:  Jogi és Ügyrendi Bizottság 

 

54.) A Kecskeméti Települési Értéktár Bizottság 2022. évi beszámolója 

Előterjesztő:     Engert Jakabné alpolgármester 

Előzetesen véleményezi:   Értékmegőrzési Bizottság 

 

55.) Beszámoló az Esélyteremtési Bizottság 2022. évi tevékenységéről 

Előterjesztő:     Esélyteremtési Bizottság 

 

56.) Beszámoló az Értékmegőrzési Bizottság 2022. évi tevékenységéről 

Előterjesztő:     Értékmegőrzési Bizottság 

 

57.) Beszámoló a Jogi és Ügyrendi Bizottság 2022. évi tevékenységéről 

Előterjesztő:     Jogi és Ügyrendi Bizottság 

 

58.) Beszámoló a Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság 2022. évi 

tevékenységéről 

Előterjesztő:     Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság 

 

59.) Beszámoló a Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság 2022. évi tevékenységéről 

Előterjesztő:     Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság 

 

60.) Beszámoló a Városüzemeltetési és Fejlesztési Bizottság 2022. évi tevékenységéről 

Előterjesztő:     Városüzemeltetési és Fejlesztési Bizottság  

 

61.) Beszámoló Kecskemét Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala 2022. évi 

tevékenységéről 

Előterjesztő:     Dr. Temesvári Péter jegyző 

 

62.) Tájékoztató a behajthatatlan követelésekről 

Előterjesztő:  Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:  Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság 

 

63.) Tájékoztató a kizárólagos és többségi önkormányzati tulajdonú gazdasági társaságok 

2022. évi gazdálkodásáról és működéséről 

Előterjesztő:     Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 

* * * 
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9. NAPIRENDI PONT 

 

A kecskeméti köztemető 2022. évi fejlesztési programjának módosítása (8.) 

Előterjesztő: Király József VFB elnök 

(A 2086-2/2022. számú előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 

 

Falu György Tamás alpolgármester: 

 

Elmondja, a temetőnél az egyik legfontosabb kérdés, hogy az urnasírhelyek iránti igény 

megnőtt, ezért fejleszteni kell. A legnagyobb tétel a halottszállító jármű beszerzése, amely a 

kor követelményei és az emelkedő üzemanyagárak miatt is egy elektromos szállító jármű. A 

cégnek van egy napelem rendszere, amely a járművek töltését fedezi.  

 

Boros Gábor, a Kecskeméti Városüzemeltetési Nonprofit Kft. ügyvezetője: 

 

Kiegészítésül elmondja, hogy a halottszállító járműveik elöregedtek, ezért fenntartásuk évről 

évre egyre költségesebb. Az üzemeltetés költségei fontosak, és mivel a naperőművel ezt 

biztosítani tudják, ezért arra számítanak, hogy ez a költség lényegesen kisebb lesz. Két 

eszközt kívánnak fenntartani. A szállításokra mindenképpen fenn kell tartani egy dízelüzemű 

járművet, amely ebben az évben került beszerzésre. Ez egy új jármű, amelynek az átalakítása 

megtörtént, így üzembe tudták helyezni azt. A városban mindenképpen elektromos hajtású 

járművet kívánnak használni, ezzel védve a környezetet is. Mindemellett pedig sokkal 

korszerűbb szállítást tudnak biztosítani megjelenésében is az igénybe vevők számára. A 

gépjármű beszerzése kapcsán elmondja továbbá, hogy olyan kedvező ajánlatot kaptak, 

mellyel a jelenlegi piaci árnak nagyjából 50 %-áért tudták ezt megvásárolni (mert fél évig 

bemutató jármű volt). Az átalakítás további összegbe került, de a 20 millió Ft az átalakítást és 

az átminősítést is fedezi.  

 

Király József: 

 

Megkérdezi, hogy a temetkezési szokások változáson mentek-e keresztül? Az urnafalat kellett 

fejleszteni? Mi a tapasztalat?  

 

Boros Gábor, a Kecskeméti Városüzemeltetési Nonprofit Kft. ügyvezetője: 

 

Igen, a szokások folyamatosan változnak. A koporsós temetéseket egyre inkább felváltják a 

hamvasztásos temetések. Ezért volt szükséges az urnafalak bővítése és felújítása, de további 

urnahelyek kialakítása is elengedhetetlen. Tájékoztatásul elmondja, hogy az ez évben 

kialakított, vagy felújított urnasírhelyek majd 100 %-át értékesítették, mert az igény nagyon 

nagy.  

 

Falu György Tamás alpolgármester: 

 

Emlékezete szerint befejeződött a teljes sírparcella digitalizálása és egy térinformatikai 

rendszerben kerültek tárolásra az adatok. Véleménye szerint ez óriási dolog a temető életében. 

Meglátása szerint a temetőben ezek a fejlesztések előre mutatóak, ezért megköszöni az 

ügyvezető segítségét.  
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Király József: 

 

Igen, a nyilvántartás fejlesztése fontos, hiszen könnyíti a keresést is. 

 

Kósa József: 

 

Megkérdezi, mozgássérült látogatók részéről merült-e fel olyan igény, hogy elektromos 

járművekkel segítsék a közlekedésüket, akár ingyen, akár díjak ellenében is?  

 

Boros Gábor, a Kecskeméti Városüzemeltetési Nonprofit Kft. ügyvezetője: 

 

Gondoltak már erre, de mivel ennek magas a költségvonzata, ezt a jelenlegi fedezet mellett 

folyamatosan nem tudják biztosítani. Tájékoztatásul elmondja, hogy amikor azonban nagyon 

sokan tartózkodnak a temetőben – pl. halottak napján -, gondoskodnak erről. Úgy tervezik, 

hogy a jövőben is 3-4 buszt folyamatosan üzemeltetnek a halottak napja környékén, és 

azokkal mindenkit eljuttatnak a sírhelyhez.  

 

Falu György Tamás alpolgármester: 

 

A temető területén a közeledés biztosítása évek óta téma. Felhívja a figyelmet ugyanakkor 

arra, hogy baleset esetén felmerülhet a felelősség kérdése. Ez problémás lehet. Mivel nem sok 

igény érkezett ilyen célra. A cég abban tud segíteni, hogy azokat a közlekedési útvonalakat, 

ahol a kerekesszékkel közlekednek, lehetőség szerint jó állapotban tartja, illetve felújítja a 

burkolatot, segítve a közlekedést. A felvetést jónak tartja, de elvetésre került az 

eszközbeszerzés. Sokkal inkább sírhelyeket nem találják az emberek, nem pedig a 

megközelítés a probléma.  

 

Király József: 

 

Ezt követően megállapítja, hogy az előterjesztéshez több kérdés, hozzászólás nincs, módosító 

javaslat nem hangzott el, ezért megkérdezi, ki ért egyet a határozat-tervezettel? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta: 

 

62/2022. (XII. 5.) VFB. számú határozat 

A kecskeméti köztemető 2022. évi fejlesztési programjának módosítása 

 

 

A Városüzemeltetési és Fejlesztési Bizottság megtárgyalta Falu György Tamás 

alpolgármester 2086-2/2022. számú előterjesztését, és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság úgy dönt, hogy a kecskeméti köztemető 2022. évi fejlesztési programjának 

módosítását az alábbi részletezés szerint, 20.000.000 Ft összegű forrás biztosításával 

jóváhagyja. 
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Fejlesztés megnevezése Feladat költségigénye (bruttó Ft) 

 

Mercedes-Benz eVito beszerzése és 

halottszállító autóvá alakítása 

 

20.000.000 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Dr. Gajdácsi Zoltán, a Mérnöki Iroda vezetője 

9.) Dr. Orbán Csaba, a Közszolgáltatásszervezési és Környezetvédelmi Osztály vezetője 

10.) Irattár 

 

* * * 

 

 

10. NAPIRENDI PONT 

 

2022-2023. évi téli üzemeltetési terv véleményezése 

Előterjesztő: Falu György Tamás alpolgármester 

(Az alpolgármester 24.394-2/2022. számú előterjesztése a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 

 

Falu György Tamás alpolgármester: 

 

Kiegészítésül elmondja, hogy a géppark változott, a többiekben az előző éviekhez képest 

hasonló az előterjesztés. Felhívja a figyelmet arra, hogy mivel önkormányzati cégről van szó, 

nagyon szigorú szabályok vonatkoznak arra, hogy a Kecskeméti Városüzemeltetési Kft-nél 

készenlétet, vagy ügyeletet hogyan lehet elrendelni. Ha nem esik hó, ezt akkor is biztosítani 

kell, hiszen jogszabály írja elő. Komoly személyi állomány van pl. a buszmegállók 

takarítására, karbantartására (400 db feletti létszámmal), ezért nagy számú kollégát kell 

biztosítani.  

 

Kósa József: 

 

Korábban volt egy nyilvános telefonszám a hóakadály bejelentésére. Megkérdezi, elérhető-e 

ebben az évben is egy ilyen bejelentési lehetőség?  

 

Boros Gábor, a Kecskeméti Városüzemeltetési Nonprofit Kft. ügyvezetője: 

 

Igen, rendelkezésre áll ilyen elérhetőség. Ez az előterjesztésben is szerepel, valamint a 

honlapon is. Tájékoztatásul mindenhol megadják ezt a telefonszámot, amelyen 3 kolléga 

folyamatosan elérhető. A kollégák ügyeletet tartanak 0-24 órában. 

 

 

 



23 

 

Király József: 

 

Kéri, hogy ez a telefonszám a sajtóban is jelenjen meg, illetve jelezzék, hogy nem mindenhol 

fognak takarítani. Tapasztalat, hogy a jég- és síkosságmentesítést sokan félreértik, hiszen van 

olyan terület, amely nem önkormányzati feladat.  

 

Ezt követően megállapítja, hogy az előterjesztéshez több kérdés, hozzászólás nincs, módosító 

javaslat nem hangzott el, ezért megkérdezi, ki ért egyet a határozat-tervezettel? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta: 

 

63/2022. (XII. 5.) VFB. számú határozat 

2022-2023. évi téli üzemeltetési terv véleményezése 

 

 

A Városüzemeltetési és Fejlesztési Bizottság megtárgyalta Falu György Tamás 

alpolgármester 24.394-2/2022. számú előterjesztését, és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a fenti tárgyban készült tervet szakmailag megfelelőnek tartja. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Falu György Tamás alpolgármester 

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Dr. Gajdácsi Zoltán, a Mérnöki Iroda vezetője 

9.) Horváth András, a Közterületfenntartási és Beruházási Osztály vezetője 

10.) Irattár 

 

* * * 

 

 

Király József: 

 

Ezt követően megállapítja, hogy a bizottság a napirendek tárgyalását befejezte, ezért 

megköszönve a jelenlévők részvételét, valamint a bizottság munkáját, az ülést 14.15 órakor 

bezárja.  

 

K. m. f. 

 

 

 

 

 

  Király József  s.k.      Sipos László s.k. 

       elnök             alelnök 


